
 

 

fractie GroenLinks.  
 
 
Van: Ben Sintenie <b.sintenie@raadschagen.nl>  
Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 20:39 
Aan: Griffie <griffie@schagen.nl> 
Onderwerp: vragen wethouder Heddes inzake Dorpstraat Schagerbrug 
 

 
Beste,  
  
In de oordeelsvormende vergadering is de Schagerweg aan de orde geweest en zijn er een 
aantal vragen aan de wethouder gesteld. Op de volgende vragen wacht ik echter nog op een 
antwoord.  
  

1. Waarom heeft de wethouder besloten om de kruispunten van de Schagerweg niet. 
zoals eerder afgesproken met de dorpsraad en aanwonenden, van klinkers te 
voorzien.  

Antwoord – reactie vraag 1 
Er is een afweging gemaakt tussen de kaders die zijn gesteld door de gemeenteraad ten 
aanzien van de inrichting van nieuwe wegen, de inbreng van de dorpsraad/klankbordgroep 
en de individuele belangen van de direct aanwonenden. Dit is op elke locatie maatwerk. De 
functie van de weg en de brede intensieve variatie aan weggebruikers, alsmede gemeentelijk 
beleid & beheer, hebben geleid tot een voorkeur voor de toepassing van asfaltverharding 
boven elementenverharding. Daarnaast is, vanuit een hoge participatieve grondhouding, 
hiermee door het college gehoor gegeven aan het gevoel van de bewoners dat de toepassing 
van asfaltverharding de minste risico’s op trillingen en geluidshinder met zich zal 
meebrengen.  
Zoals u weet, heeft wethouder Heddes recent in een commissievergadering een breed 
gedragen opdracht van de commissie meegekregen om tweespalt in het dorp te voorkomen. 
Door gehoor te geven aan de wens van de dorpsraad voor elementenverharding op de 
kruisingsvlakken en daarmee als college terug te komen op het eerder breed afgewogen 
besluit. 

2. De wethouder heeft mij toegezegd het hele onderzoek van de aanwonenden mij toe 
te sturen. Inclusief vraagstelling de uitvoerders van het onderzoek.  

Antwoord – reactie vraag 2 
Het bedoelde onderzoek betreft de enquête van mevrouw Rampen. De vraagstelling hebben 
wij als bijlage aan deze beantwoording toegevoegd. 
Er is niet toegezegd dat het hele onderzoek zal worden toegestuurd, maar dat indien 
gewenst de ingevulde enquêteformulieren op het gemeentehuis kunnen worden ingezien. 
Dit heeft te maken met de regels rondom privacy (AVG). 
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3. Hoe staat het thans, vandaag 2 februari, met het overleg tussen de wethouder en de 

belangengroepen, zoals de aanwonende en de dorpsraad?  

Antwoord – reactie vraag 3 
Na het uitwerken van de kruisingen met klinkerverharding worden de betrokkenen benaderd 
voor het plannen van een Teams-vergadering. 

4. Is het mogelijk voor mij om aanwezig te zijn bij het eventuele aanstaande overleg? 

Antwoord – reactie vraag 4 
Dit zal moeten worden voorgelegd aan de aanwonenden, klankbordgroep en dorpsraad. Wat 
de gemeente betreft bent u welkom. 

 
  



 

 

BIJLAGE: Vraagstelling bewonersenquête 

 










